

捐款表格 Donation Form

「耆康扶老基金」 SAGE Fund for the Elderly

「耆康扶老基金」自 1987 年成立以來，一向都為貧困的長者提供直接現金援助，以紓緩他們的困境，提昇他們的身心健康。我們的目標是為那些未能從政府或其他慈善基金獲得援助的長者提供資助。

Since the inception of the SAGE Fund for the Elderly in 1987, we have all along been assisting the underprivileged elders by providing them with direct temporary financial assistance. Our aim is to serve seniors whose needs are not covered by the government or other charitable funds.

捐款金額 Donation Amount

\$1,000 \$500 \$200 其他金額 Other Amount _____

捐款方法 Donation Method

劃線支票 – 抬頭「香港耆康老人福利會」

Crossed cheque – Payable to “The Hong Kong Society for the Aged”

直接存入本會恒生銀行戶口：280-0-317154

Deposit directly to our Hang Seng Bank Account: 280-0-317154

捐款者資料 Donor's Information

姓名（先生/太太/小姐） / 機構

Name (Mr/Mrs/Miss) / Company :

地址 _____

Address :

電話 Tel: _____ 傳真 Fax: _____

電郵 E-mail: _____

備註 Notes :

1. 請將支票或銀行存款單據連同此表格一併寄回香港北角百福道21號香港青年協會大廈11樓香港耆康老人福利會行政部收。

Please send the cheque or bank-in-slip together with this form to “The Administration Department, The Hong Kong Society for the Aged, 11/F, The Hong Kong Federation Youth Groups Building, 21 Pak Fuk Road, North Point, Hong Kong”.

2. 捐款 HK\$100 或以上可憑收據申請扣減稅項。

Donation of HK\$100 or above is tax deductible with a receipt.

3. 您提供的個人資料只作內部紀錄之用，如有查詢或欲更改您的個人資料，歡迎與本會聯絡。

Your personal information provided is for internal use only. Please contact our Society for enquiries and changes of personal data.